
Герман закликає рівнян:
давайте покращувати Лебединку разом! ;
Провідних експертів у сферах 
урбаністики та архітектури за
прошують поділитися своїм ба
ченням розвитку одного з найу
любленіших місць рівнян -  парку 
Молоді. Робочі зустрічі містопла- 
нувальників відбудуться з 5 по 
6 вересня. Під час них буде зро
зуміло, як змінюватиметься Ле- 
бединка і який матиме вигляд 
через 5 та 15 років. Ініціатори 
просять долучитися усіх, хто має 
креативні ідеї довершення або 
цілковитої зміни концепції роз
витку цієї відпочинкової зони. 
Захід відбудеться в рамках Укра
їнського культурного фонду.

Віталій Герман, заступник місь
кого голови Рівного:

— У нашому обласному центрі є чи
мало креативних людей, які викону
ють різні замовлен
ня з-за кордону та 
заявили про себе в 
Європі. Однак вони 
ніяк не долучаються 
до покращення гро
мадського простору 
в Рівному. Ми вирі
шили це змінити.

Спочатку плану
валося, що до захо 
ду долучаться про
відні архітектори та 
ур бан істи  з інш их 
м іст У кр аїн и . А ле 
карантин дещ о вніс свої корективи, 
том у р о би ти м ем о  акц ен т саме на 
наш их ф ахівцях, яких в Рівном у є 
чимало. І в цьому є великий позитив, 
бо експерти змож уть із професійної

точки зору поглянути на цей простір, 
у якому вони живуть.

Робоча зустріч відбуватиметься за 
певною методологією. Це не просто 
прийшли й поговорили. Наприклад, 
схож а робоча зустріч проводилася, 
коли  н а п р ац ьо в у в а л и  кон ц еп ц ію  

того, як змінювати парк 
на Г р а б н и к у . В п а р к у  
М олоді теж є чимало зон, 
розвиток яких потрібно 
переосмислити. М ож ли
во, десь потрібно встано
вити пандуси, а десь ожи
вити закинутий фонтан. 
Д есь бракує освітлення, 
а десь потрібно дещо змі
нити людські потоки.

Потрібно розуміти, що 
парк Молоді в нас є, проте 
він розвивається та змі
ню ється хаотично. Десь 

щось додається, десь встановлюються 
якісь фігури. Кудись ставлять лавки, 
ви кори стовую чи  гром адський б ю 
джет. Однак досі над парком цілісно 
не працювали урбаністи, архітектори,

дизайнери та соціологи. Впевнений, ч 
що в парку є місця, де чогось бракує, н 
а є й такі, де щ ось заважає лю дям в 
відпочивати. л

Як тільки у нас буде цілісне бачення 
розвитку парку, то будемо втілювати 
його у життя. Нова концепція буде 
подана на реалізацію до міської ради 
Рівного. Головне — зібрати креативні 
ідеї, а гроші на їхнє втілення з часом 
з’являться.

С п ец іа л істи  о б го в о р ю в а ти м у т ь  
концепцію розвитку парку М олоді за 
такими напрямками:

— перелік основних функцій парку 
та їх  просторова реалізація;

— перелік альтернативних ф унк
цій;

— програма часової трансформації 
парку (ранж ування реалізації кон 
цепції в часі);

— фінансова модель парку (опис, 
яким чином повинен парк вийти на 
сам оокупність або хто  і які дії п о
винен здійсню вати для утримання 
парку (взаємодія муніципалітету — 
бізнесу — громади).

Віталій Герман


